

Referat 25. januar 2024

FAU Styremøte Løren skole

Teams-møte 25.01.2024 kl 19-21

Til stede: Bjørg Augestad Ims -leder, Christoffer Fremstad- nestleder, Hanne Kirkebø -referent, Kari Aalvik Ødemark, Linda Rognlien, Henrik Omtvedt Jenssen, Sten Kristiansen, Alexander Michaelsen, Cecilia Sødling,

1. Valg av representant til Driftsstyret

Valget tas på eget møte 8. februar. Anna skal slutte.

2. Oppdateringer fra undergrupper/ løpende arbeid

a. Trafikk: Inga/Sten

Pådriv- Gjennomfører workshop på tirsdag. Pådriv ønsker å ha det på skolen slik at alle kan få gått skoleveien og sett hvordan den er for barna. Det begynte i våres med et forslag fra Lydia om å male gangbrua slik at den skal bli mer attraktiv å bruke. Man skal se på muligheter for forbedring fra Ulven og opp til krysset Spireaveien. Det er Bjørg, Inga, Sten og Per Ivar som representerer FAU på dette møtet.

Kommer en representant fra FAU på Refstad skole også. Når skolen åpner igjen der blir det økt trafikk. Gangveiene inn ved Spirea/Refstad barnehagen, der er det mye trafikk og mange stygge situasjoner. Når Refstad skole åpner og Spireaveien er åpen vil det bli mer trafikkert i dette området.

FAU-representantene oppfordres til å informere på foreldremøtet om at:

Det har blitt observert mange farlige trafikksituasjoner. FAU oppfordrer alle foreldre til å følge trafikkreglene i området og ikke kjøre inn på gangveier. Biler MÅ ta hensyn til barn som går til skolen. Tenk gjerne igjennom om det er nødvendig å kjøre barna til skolen i det hele tatt.

b. 17. mai: Hanne/Kari

Hanne og Kari informerer. Første møte i 17. mai komiteen er gjennomført og de som var til stede tar over ansvaret for å få tak i de siste 17. maiansvarlige fra 5. klasse. Leder er ikke valgt.

c. 7. klasse-ball: Linda

Første møtet denne uka.

Neste uke skal de ha møte med skolen med Christoffer Hall og før det skal klassene utnevne en gutt og en jente fra hver klasse som skal være elevrepresentant.

d. Nærmiljø: Bjørg

Bjørg snakket med lokalpolitikere om budsjettet. Veitvet, Linderud og Grorud.

Det er nå satt av 700.000 til en frivillighetskoordinator for Økern. En person til å ha fokus på barn og ungdomssatsingen i området.

Refstadparken. Pratet med Thomas Holt og Sigrid F. Engelstad ved Bylab, hvordan Økernsenteret kan brukes. Møtet skulle vært i uke 2. Bjørg skal kalle inn til møte. Sten, Linda og Josefine blir med på møte.

Bjørg informerer: På Økernsenteret skal det lages et bråkeområde. Bråkeprosjekt, spille på dette med trafikkstøyen som er i området.

e. Skolegård: Bjørg

Steinar er den som er igjen fra den originale skolegårdsgruppa. Han er leder for Løren velforening også.

Midlene til å oppdatere skolegården skal komme på revidert budsjett. Arbeidet kan startes til sommeren. Det er utforming til alternativ til asfalt.

Nils og Alexander inn i dette prosjektet.

f. Andre ting som er blitt gjort siden forrige møte?

Økernsenteret- høring. En begrenset høring som ikke var offentlig. Løren skole FAU leverte svar. Christoffer redegjør for spørsmålene og innlegget fra FAU.

3. Rutiner for hastesaker: Christoffer

Sten var på ballen når spuntingen skjedde på nabotomta. Noen ganger får FAU hastesaker som må løses. Vi kunne vært tettere på skolen om hva vi gjorde. Neste gang må vi passe på at vi informerer skolens ledelse. Vi trenger ikke være enige med skolens ledelse, men det er viktig at de vet hva vi driver med og at det er god dialog.

4. Forslag til foredrag/ allmøter:

Utsettes til neste møte.

a. Skolevegring og mobbing: Sten

b. Saltosamarbeid: Bjørg

Salto er et samarbeid mellom uteseksjonen, politiet, barnevernet.

Bjørg har vært i kontakt med Salto-koordinator for bydel Bjerke. Alle på Løren skole faller inn under den funksjonen.

Følges opp neste møte.

5. Oppdateringer på saker fra DS: Cecilia

Møte der for halvannen uke siden. Skolebudsjettet for 2024. Vi hadde møtet med Eli, de har gått med underskudd over flere år. 8 mill i underskudd. Vi skal hente inn litt av den gjelden vi har.

Cecilia har argumentert for at barn som går på skolen nå ikke burde bli skadelidende for det underskuddet som har opparbeidet seg over tid.

2,3 mill overskudd for å betale ned på den gjelden. De skal ikke bryte lærernormen.

De skal nå gå fra underskudd til overskudd.

Bjørg- en politisk sak. På regionalt nivå i utdanningsforbundet. Problemet er ressursfordelingsmodellen for Oslo-skolen. Dette er et problem for flere skoler fra Bryn til Nydalen der det er stor innflytting.

Klager på oppfølging av vedtak på Løren skole

FAU er blitt informert om noen saker som har fått medhold hos Statsforvalter. Ifølge oppslag i Aftenposten var det i forrige skoleår 154 av i overkant 400 som fikk medhold i hele Oslo og Viken. Vi ser at antallet saker vi kjenner til ved skolen er høyere enn statistikken skulle tilsa. Bjørg uttrykker bekymring for hvordan innsparingene i budsjett vil påvirke elevene på bakgrunn av dette.

Hva er FAU sin rolle i disse sakene?

Vi skal ikke gå inn i enkeltsaker, men vi kan løfte frem elementer som går igjen på systemnivå.

Vi bør følge med på hvordan kuttene påvirker elevenes situasjon på skolen.

Bjørg skal kontakte andre FAU-ledere på skolene som sliter med samme budsjettunderskudd.

Under dette punktet kommer det opp at alle skoler i Oslo skal bli dysleksivennlige skoler. Hva skjer med dette på Løren skole?

Christoffer- det kommer ikke penger til det før neste budsjett- tidligst i 2026.
Hammersborgerklæringen.

Cecilia- det ligger ikke noe om det i nåværende budsjett.

6. Samarbeid med Hasle og Refstad skoler. Bjørg

Refstad er interessert i samarbeid om trafikkgruppa. Ellers er det enighet om at vi ønsker å samarbeide om noen temaer, men møtet har ennå ikke vært gjennomført.

Hasle FAU skal kalle inn til møte.

Natteravner er et eksempel på noe man kan samarbeide om. Her i området er Natteravner lagt til ungdomsskolene, men det er store avstander i skolekretsene og vanskelig å dekke opp. De ønsker derfor å inkludere barneskolene i dette.

Vi er enige om at dette er noe vi ønsker å følge opp. Bjørg tar det videre.

Hasle, Refstad, de prøver å finne ut hvem som bør være med i et samarbeid, om det bare skal være ungdomsskole eller også barneskolene. Dette prøver man å finne ut av.

I dette området er ikke ungdomsskolene med på Natteravn.

FAU representanter i 6. og 7. klasse spør på foreldremøtet hva foreldre til barn på disse trinnene tenker om behovet til natteravner i området.

7. Teams møte vs oppmøte

Flertallet stemmer for oppmøte fremfor teams.